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Dagsorden til bestyrelsesmøde 

Dato og tid 29. august 2024 kl. 18.00 

Tilstede Liselotte, Bård, Jonathan, Rasmus, Karin, Britta, Jannie, Julie, Louise 

Afbud fra Bente, Nina, Christine 

Referent Louise 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Referat Godkendt.  
Vi byder Julie velkommen i skolebestyrelsen. 

 

2. Økonomi 

Forslagsstiller Bård 

Bilag Nej 

Baggrund Gennemgang af skolens økonomi og de udmeldte ændringer i beregning af 
takster. 

Referat Skolen skal spare 1.8 mio. kr. i 2024. Der er skåret hvor muligt, trods dette, er 
det ikke realistisk, at nå dette mål. Skolens økonomi forvaltes fornuftigt, der 
er dog sket en underbudgettering i kommunen, hvilket betyder, at der er 
tildelt midler til færre børn end der reelt er indmeldt på skolen. 
Der er vedtaget en ny tildelingsmodel i kommunen. Tildeling vil fremover 
blive beregnet på baggrund af grupper á 6-8 elever i modsætning til tidligere 
hvor der blev tildelt pr. elev. 
 
Der afventes kommunalt budget for 2025. Budget for 2025 sendes i høring 
medio Oktober og forventes vedtaget i November. 

 

3. Nyt fra skoleleder 

Forslagsstiller Liselotte 

Bilag Nej  

Baggrund Beretning om start på skoleåret 24/25 

Referat Der er ansat nye lærer, pædagoger og pædagogmedhjælpere. Der er sket 
reorganisering af klasser, i formationer der tilgodeser elevernes behov, samt 
faglige og sociale udvikling. 
Der har tidligere været afholdt kurser i kommunen vedrørende ADHD og 
Autisme. Disse kurser er fravalgt i år, da kurserne er målrettet almenskolen. 
Ledelsen planlægger derfor internt kursus, der er målrettet til os.  
 
Skolen skal fremover føre tilsyn med specialtilbud i kommunen. Denne 
opgave udføres i praksis af skoleleder og en lærer. 

 

4. Årlig gennemgang af minimumstimetal 

Forslagsstiller Liselotte 

Bilag Nej 

Baggrund Status 

Referat Udskydes til mødet den 12.09 
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5. Lukket punkt 

Forslagsstiller Bente 

Bilag Vedhæftet indkaldelsen 

Status Udskydes til mødet den 12.09 

 

6. Nye medlemmer til bestyrelsen 

Forslagsstiller Bente 

Bilag Ja 

Baggrund Vi modtager af og til henvendelser fra nye forældre, der gerne vil være en del 
af bestyrelsen. Som udgangspunkt er det muligt at melde sit kandidatur én 
gang om året - ved det store forældremøde i august, og ved frafald i 
bestyrelsen kan bestyrelsen beslutte at åbne op via et infomøde. Det skal 
vurderes om denne forretningsgang skal fortsætte. 

Referat  Styrelsesretningslinjer for skolebestyrelser og bestemmelser for Herrestrup 
skole er gennemgået.  
Der er faste rammer for størrelsen og sammensætningen af en 
skolebestyrelse. Der er valg til skolebestyrelse hvert 4. år, det er kun i 
forbindelse med udtrædelser af bestyrelsen, at der kan tages nye 
medlemmet ind i bestyrelsen uden for valgår. 
Retningslinjer sendes ud til bestyrelsen. 

 

7. Retningslinjer for brug af mobiltelefon i skoletiden 

Forslagsstiller Liselotte 

Bilag Ja 

Baggrund Kommunen ønsker retningslinjer for børns skærmbrug i skolen. 

Referat Der er udleveret et oplæg til bestyrelsen for kommentering, dette er 
udleveret ved mødet og vil blive drøftet ved mødet den 12.09 
 
Der spørges til tilsvarende retningslinjer for de ansattes skærmbrug i 
arbejdstiden. Det er bemærket af forældre, at ansatte i skolens SFO, 
underholder sig med telefon i stedet for at lave aktiviteter med de 
tilstedeværende børn. 
Ledelsen ser med alvor på dette, der skal være fokus på aktiviteter med de 
tilstedeværende børn. 
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8. BUU 

Forslagsstiller Bente 

Bilag Nej 

Baggrund Traditionen tro indbyder BUU til møde – denne gang d. 7. oktober. Der er 

ikke kommet officiel indkaldelse til dagsorden. Skal vi være proaktive med 

emner?  

Referat  Forslag til emner skal sendes til BUU senest torsdag d. 05. september 
Hvis der er forslag kan disse sendes til Jonathan, der vil indkalde til et møde i 
starten af uge 36 (næste uge). 
 
Mødet afholdes på skolen den 7. oktober, det tilskyndes at bestyrelsen 
deltager. 

 

9. Høringssvar 

Forslagsstiller Liselotte 

Bilag Ja 

Baggrund Byrådet har udsendt budgetforslag for 2025 – 2028. Der bliver behov for en 

arbejdsgruppe som udfylder høringssvar for Herrestrup Skole. 

Referat  Budgettet er meget overordnet, det er vanskeligt at vurdere hvordan 
budgetforslaget påvirker skolen. 
BUU-budgetforslag sendes til bestyrelsen, da den ved fejl ikke kom med i 
bilag sendt før mødet. 
 
Vdr. Tilsynsopgave beskrevet i punkt 3: Den budgetterede kompensation for 
opgaven, står ikke mål med opgavens omfang. 
 
Der samles en gruppe til at udarbejdes et høringssvar ved næste møde den 
12.09 

 

10. Evt. 

Referat Da ledelsen er indkaldt til en del møder det kommende år, må nogle af 
skolebestyrelsesmøderne rykkes. For det kommende skoleår er datosat til: 
29.08.2024 (kl 18-20) 
12.09.2024 (i stedet for 26.09.2024) 
03.10.2024 (i stedet for 31.10.2024) 
28.11.2024 (i stedet for 21.11.2024) 
19.12.2024 (kl 18-19) 
30.01.2025 (i stedet for 23.01.2025) 
06.03.2025 (i stedet for 27.02.2025) 
27.03.2025 (i stedet for 20.03.2025) 
08.05.2025 (i stedet for 24.04.2025) 
19.06.2025 (i stedet for 12.06.2025) Spisning, kl 18-19 

Vi starter møderne kl. 17.00 
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Skolefoto 

Da flere forældre har udtrykt utilfredshed med Dansk Skolefoto. Flere børn 

reagerer uhensigtsmæssigt på fotografens vejledning. 

Julie og Louise vil undersøge mulige alternativer og vende tilbage på et 

senere møde. 

Forældresammenhold og kommunikationsmuligheder 

Der er flere fra forældrebestyrelsen, der ønsker at sætte fokus på sociale 

arrangementer for forældre til elever på skolen.  

Louise er tovholder på dette, der vil blive sendt separat information ud. 

 

Godkendelse af referat: Referat sendt til kommentering og godkendt. 

 
Næste møde: Torsdag d. 12/09 kl. 17.00. 
 


